
Van: Paul en Sylvia Vos <s.vos-coppens@hetnet.nl> 
Verzonden: dinsdag 20 oktober 2020 09:41
Aan: Akker, Roger van den <R.van.den.Akker@oss.nl>
CC: paul@oortman.nl; koenenhanneke@hotmail.com; Josien Faber <josien.faber@hotmail.com>; 
nbroekema2015@gmail.com; Peter de Lange <plange@vdladvocaten.nl>; 
bvanzandvoort@zandvoort-legal.nl
Onderwerp: FW: de commissievergadering van 15/10 / inspreekster Windcollectief Oss-Den Bosch

Geachte Heer van den Akker,

Vriendelijk verzoek om beide berichten hieronder toe te voegen aan de vergaderstukken voor de 
Gemeenteraad van 29 oktober a.s.
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=oss&agendaid=a7af303c-be22-408b-bece-
358811f6b826&FoundIDs=&year=2020
Onder agendapunt 17 staat onder mijn naam al een ingekomen stuk met bijlage.
Of wellicht onder punt 2. Het vragen halfuurtje zodat de Raadsleden de wethouder kunnen bevragen 
waarom hij geen afstand heeft genomen van het dreigement van de boeren en hoe zijn rol nu 
werkelijk is op dit dossier.

Vriendelijke groet,

Paul Vos

Van: Paul en Sylvia Vos [mailto:s.vos-coppens@hetnet.nl] 
Verzonden: zaterdag 17 oktober 2020 6:50
Aan: info@windcollectief.net; hvgerven@sp.nl; 's.beckerman@tweedekamer.nl'; 
'pieter.omtzigt@tweedekamer.nl'; j.van.der.schoot@oss.nl; marivankilsdonk@hotmail.com; 
'duurzaam@oss.nl'
CC: 'H.E. Broring'; 'Peter de Lange'; 'David Smeulders'; 'Jan Nieboer'; 'Lies Zondag'; Nico Broekema 
<nbroekema2015@gmail.com> (nbroekema2015@gmail.com); 'paul@oortman.nl'; 
'koenenhanneke@hotmail.com'; 'Josien Faber'; 'info@groen-inzicht.nl'; 'bvanzandvoort@zandvoort-
legal.nl'; 'Kees Remi'; 'Sjef van Creij'; 'P.vErp@bd.nl'
Onderwerp: FW: de commissievergadering van 15/10 / inspreekster Windcollectief Oss-Den Bosch

Geacht info@windcollectief.net ,
Geachte Bestuursleden van het Windcollectief Oss-Den Bosch,

Uw dreigement tijdens de raadscommissievergadering van 15 oktober j.l. inzake uw plannen in de 
Lithse Polder neem ik zo hoog op dat ik mijn commentaar van gisteren 1 op 1 doorzet naar de 2e 
kamer e.a. . En de portefeuillehouder vanwege zijn kwestieuze positie op dit dossier.  Die mag blijken 
uit de link naar duurzaam Oss. https://www.duurzaamoss.nl/initiatieven/windcollectief-oss-bosch-
project-geeft-zoveel-energie/
En daaruit het volgende citaat: 
Voor de gemeente is dit een heel belangrijk project in het kader van de energiedoelstelling. 
Daarom is er een  samenwerking  gevormd met ’’s-Hertogenbosch en met  de Provincie. 
Wethouder Johan van der Schoot maakt zich al langer hard voor wat hij energyfarming 
noemt: ‘Waar nodig en mogelijk helpen we de initiatiefnemers om tot een goed plan te 
komen. [onderlijning door ondergetekende]  Natuurlijk nemen we  vanuit onze rol  alle andere 
belangen in dat gebied mee zoals die van omwonenden,  agrarische sector, 
landschap,  natuur en  recreatie.  Er moeten nog veel stappen worden gezet, ook in de 
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besluitvorming. Het is verfrissend hoe de initiatiefnemers het aanpakken: samen, met oog 
voor andere belangen en strevend naar draagvlak. Dat geeft vertrouwen voor het vervolg.’
In het kielzog van de heer wethouder ontvangt de fractievoorzitter van het CDA te Oss eveneens dit 
bericht.  Kan hij zich gezamenlijk met de wethouder en het Bestuur van het CDA Oss zich gaan 
beraden over de posities.
Want juist zíj hadden hier onmiddellijk en keihard afstand van moeten nemen.

Met uw dreigement komt dat helpen van u als initiatiefnemers door de heer wethouder namelijk wel 
in een heel ander daglicht te staan. En heeft hij nu alle schijn tegen. Hij houdt te weinig afstand maar 
moet een boegbeeld van integriteit zijn. Binnen het lokaalbestuur zit de lokale politiek dicht op de 
burger en is dit soort relaties dodelijk. 
En hoe de portefeuillehouder met de belangen van anderen in het gebied omgaat is inmiddels wel 
genoegzaam bekend.  Daar ging de commissieavond van 15/10 onder andere over.
Draagvlak is een vereiste.
Ook volgens Wiebes en het college van de Provincie Brabant.
Dat draagvlak is er niet. Dat is door middel van onze petitie inmiddels ook aangetoond. En dat kunt u 
weten. Dus stop onmiddellijk met drammen en dreigen.

Uw dreigement moet van tafel –openlijk, in de krant! - om de discussie over de RES en over CO2 
reductie op een normale volwassen manier te kunnen voeren in rust en reflectie met toepassing van 
het eenvoudige beginsel van hoor en wederhoor en niet geleid door uw winstbejag. Iets anders kan 
ik er niet van maken. In alle openheid en openbaarheid. Met respect voor elkaar. Het is hier in Oss en 
Den Bosch geen tractordemocratie.
We zitten hier niet op Malta. In dit verband verwijs ik naar de publicatie die u met de volgende link 
kunt bereiken: https://socialechristendemocratie.nl/2020/10/02/de-onbetrouwbare-overheid/

Voor de geadresseerden voeg ik het linkje naar de Adviescommissie Ruimte van 15 oktober 2020 , 
19:07 toe en verwijs ze via de website van de Gemeente Oss door naar de vergaderkalender 
ibabsonline.eu
https://channel.royalcast.com/oss/#!/gemeenteoss/20201015_3
https://ibabsonline.eu/Kalender.aspx?site=Oss&_ga=2.40847266.1602935635.1602516064-
1162678240.1551190194

Vriendelijke groet,

Paul Vos / Maren Kessel

Tel. mob. 06 53 25 20 76

Van: Paul en Sylvia Vos [mailto:s.vos-coppens@hetnet.nl] 
Verzonden: vrijdag 16 oktober 2020 15:11
Aan: 'geraadoss@gmail.com'; 'ijmvandinther@kpnmail.nl'; 'esterGL@bososs.nl'; 
'warristerhorst@gmail.com'; 'molenkamp.d66@gmail.com'; 'Renders.d66@gmail.com'; 
'maria@stadspas-oss.nl'; 'Bert.vantilburg@ziggo.nl'; 'walwal@home.nl'; 'info@sidneybergh.com'; 
'marc@vdnheuvel.nl'; 'marivankilsdonk@hotmail.com'; 'gertivanvalkenburg@gmail.com'; 
'Henk2wijnstekers@gmail.com'; 'apjmvandenberg@hotmail.com'; 'hildedewitvdzanden@live.nl'; 
'hansboerboom@vdgoss.nl'; 'jaccopeterhooiveld@vdgoss.nl'; 'roelvandecamp@vdgoss.nl'; 
'markvanderdoelen@vdgoss.nl'; 'sanderruijs@vdgoss.nl'; 'jessicakeijzernab@vdgoss.nl'; 
'theovanmook@vdgoss.nl'; 'alfonsprinssen@vdgoss.nl'; 'willekeverhagen@vdgoss.nl'; 
'm.van.buel@hotmail.com'; 'renevandoleweerd@kpnmail.nl'; 'ansbroersen@hotmail.com'; 
'ajgeerts@kabelfoon.nl'; 'mtjanssen@outlook.com'; 'janvankreij@xs4all.nl'; 
'simonepeters@hotmail.com'; 'jannekevanderleest1@gmail.com'; 'Luuk.deboer27@gmail.com'; 
'contact@basvandervoort.nl'; 'janzoll@ziggo.nl'; 'w.buijs@oss.nl'; adrivanderloop@vdgoss.nl; 
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'f.den.brok@oss.nl'; k.van.geffen@oss.nl; 'j.van.der.schoot@oss.nl'; 'T.van.Kessel@oss.nl'; 
'j.van.orsouw@oss.nl'; 'Akker, Roger van den'
CC: 'P.vErp@bd.nl'; redactie.oss@bd.nl; 'stadsredactie@bd.nl'; 'redactie@d-tv.nl'; 
koenenhanneke@hotmail.com; Josien Faber (josien.faber@hotmail.com); 'paul@oortman.nl'; Kees 
Remi (cajrm17@gmail.com); GROEN inZICHT <info@groen-inzicht.nl> (info@groen-inzicht.nl); Nico 
Broekema <nbroekema2015@gmail.com> (nbroekema2015@gmail.com); Peter de Lange 
(plange@vdladvocaten.nl); 'info@windcollectief.net'; 'Karin.vocking@gmail.com'
Onderwerp: de commissievergadering van 15/10 / inspreekster Windcollectief Oss-Den Bosch

Vriendelijk verzoek aan de heer Raadsgriffier bij dezen om deze e-mail toe te voegen aan de agenda 
gerelateerde documenten voor de eerste komende raadscommissievergadering inzake Verkenning 
Duurzame Polder  . Bij voorbaat dank voor uw medewerking.

Geachte Lezer,

Wat een vertoning donderdagavond 15/10. 
De inspreekster van Windcollectief Oss-Den Bosch gebruikt in haar gloedvolle (?) betoog grote 
woorden. Ze klopt zichzelf op de borst dat ze flexibel zijn en open en eerlijk. En dat ze van het 
Windcollectief Oss-Den Bosch allen respecteren.
Flexibel begrijp ik. Dat is een normaal zakelijk principe voor elke projectontwikkelaar. Zo noemen ze 
zichzelf niet omdat ze díe juist buiten de deur willen houden. Maar in hun gedragingen zijn het de 
echte.
Open? Er is nog geen begin van openheid gegeven. Alleen holle uitspraken die het 
marketingtechnisch voor de leek misschien goed doen maar niets, maar dan ook helemaal niets over 
de inhoud. Een lege huls.
Eerlijk. Als je dat zo nodig van jezelf moet zeggen omdat het niet uit daden blijkt wat blijft er dan in 
de beeldvorming nog van je over ? 

Van dat respecteren van anderen daar merk ik maar weinig van want in diezelfde inspreekbeurt stelt 
ze in minuut ca. 0:53:30 ‘……..niet bedoeld als dreigement’………..’ dat ze als het allemaal te lang 
duurt door zullen zetten op de RCR-melding.
Dan ben je toch écht aan het dreigen. Maar dat zijn we inmiddels van de boeren wel gewend.
De wethouder heeft ook haast. Want hij is door het Rijk –Ministerie van EZK- al gekapitteld om voort 
te maken want initiatiefnemers zijn al zo lang bezig en aan het wachten. 
Citaat uit een brief van 30 maart 2020 : Ik wil wel uw aandacht vragen voor het feit dat de 
betreffende initiatiefnemers al geruime tijd bezig zijn met hun plannen (eind 2016 heeft EZK al 
contact gehad met Windpark Den Bosch). Ik vind het derhalve van groot belang dat er op afzienbare 
termijn concreet perspectief komt voor dit initiatief en de andere initiatieven in de Duurzame Polder.
En is het in een discussie die volwassen zou moeten verlopen een normale gang van zaken om te 
dreigen ? 

Denken de initiatiefnemers van Windcollectief Oss-Den Bosch dat ze de overheid in hun zak hebben?
Het is wel degelijk een schaamteloze dreiging waaraan een zichzelf respecterende overheid nooit 
mag toegeven. De wethouder en de voltallige raad hadden hier onmiddellijk keihard afstand van 
moeten nemen.
Blessent mon cœur
D’une langueur
Monotone
(Paul Verlaine, Herfstlied) Hij voelt zich een speelbal van het lot in een hem vijandig gezinde 
wereld.
Dit dreigement is een rechtstreekse ondergraving van de bestuurlijke positie van de wethouder. 
Anderzijds niet helemaal vreemd dat het CDA niet ageert. Van en voor de boeren. Toch ?
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Illustratief hoe deze  initiatiefnemers respectloos met de democratie en recht inclusief EU richtlijnen 
denken om te kunnen gaan.
De RCR uitspraak van de windmolen mevrouw is pure chantage. Krijgt ze haar zin niet dan stapt ze 
naar de grote broer.

En waarom mocht zij wel een deskundige van Pondera meenemen naar de commissievergadering ? 
En die moet dan vertellen hoe hoog die windturbines wel moeten worden.
Als Windcollectief Oss-Den Bosch zo in haar eigen verhaal geloofd waarom dan die deskundigen om 
hun argumenten kracht bij te zetten. Zijn ze wel zeker van hun zaak ? Ik denk het niet.

Met spanning kijk ik uit naar de wijze waarop een voorgestelde werkgroep wordt ingericht om het 
participatiemodel uit te werken. En wie daar in zitten. Laat in elk geval het CDA zich niet mogen 
bemoeien met de samenstelling van die werkgroep. 
Op geen enkele wijze. Ze hebben nú al elke schijn van belangenverstrengeling tegen. Want we weten 
hoe dat collectief tot  stand is gekomen met inbreng van het CDA.
Voor mevrouw Vocking heb ik een advies: Als de vos de passie preekt, boer pas op je 
kippen.
Want vooralsnog heeft geen enkel raadslid zich tegen windmolens in de polder uitgesproken ook de 
VDG niet.
Voor het Windcollectief Oss-Den Bosch heb ik een heel ander advies.

Maar met het vooruitzicht dat Windcollectief Oss-Den Bosch de Gemeente Oss maar met namen 
haar inwoners stelt kan de Gemeente maar beter zélf de regie blijven houden. Want als we 
overgeleverd worden aan dat windcollectief onder de vlag van de RCR dan weet ik het zo net nog 
niet.

Paul Vos, dé bezorgste burger van Maren Kessel 

p.s. Windcollectief Oss-Den Bosch en mevrouw Vocking zijn in de cc opgenomen zodat ze kennis 
kunnen nemen van mijn bericht.


